
 

 
 
 
 
 
 
 

ÅRSBERETNING FOR 2024 
 

Levanger kommuneskoger KF 
 

  



 

STYRET 
Medlemmer: 
John Grønli, leder  
Line Alfsen, nestleder 
Bjørn Grenne 
Jan Rønning 
Frode Lund 
 
Varamedlemmer: 
1. Jon Hiberg 
2. Amund Sand 
3. Janne Kathrine Jørstad 
 
Levanger kommuneskoger KF 
Levanger kommuneskoger KF ble vedtatt opprett 21.06.2023 
Foretaket skal drifte og forvalte skog og utmarksressurser, drive verdiskaping og bygge opp 
ressurser og kompetanse knyttet til kommunens skogeiendommer. 
Forvaltningen skal baseres på en sunn skogskjøtsel, et aktivt skogbruk, mål om å bevare 
biologisk mangfold og et mål om økt karbonbinding i skogen. 
Levanger kommuneskoger skal igjennom sitt overskudd også bidra til smarte klimavalg for 
Levangersamfunnet som helhet. Dette kan være igjennom rådgivning eller tilskudd til 
enkelttiltak. 
Driften av eiendommene skal legges opp etter langsiktige og bærekraftige prinsipper. 
Kommunens skogeiendommer som foretaket forvalter består av 9 skogteiger fordelt på Frol, 
Skogn og Åsen.  
 
Redegjørelse om driften 
ADMINISTRASJON 
Skogbrukssjefen ved enhet Landbruk, miljø og arealforvaltning i Levanger kommune har hatt 
administrasjonen i 2024.  
Det er gjennomført 2 styremøter og 1 befaring gjennom året.  
 
TØMMEROMSETNING   
Det ble gjennomført skogsdrift i skogteigen Hallvaråsen høsten 2024. Inntekten ved salg av 
tømmer ble for denne driften 423 488 kr. Utgifter knyttet til skogsdriften beløper seg til 
213 776 kr. Vi får da et foreløpig overskudd av driften på 209 712 kr. Arbeid som gjenstår her 
er sporpuss, markberedning og planting. Resultatet av skogsdriften bærer preg av at skogen 
var av dårlig forfatning og at hovedformålet med hogsten var å sette området i ny produksjon. 
Dette anses som viktig for å utnytte det produktive skogarealet på eiendommen.  



 

Det ble også gjennomført en tynning i hovedskogen i 
Frol som har til formål å omstille skogen fra 
behandling i bestand til å kunne gjennomføre hogst 
ved hjelp av lukket hogst i framtiden. Tynningen er i 
samarbeid med NIBIO og er en del av deres 
langsiktige feltforsøk. Tynningen ble gjennomført i 
desember og tømmer ble innmålt i 2025. Inntekter og 
kostnader kommer i 2025. 
 
 
SKOGKULTUR 
Det ble gjennomført ungskogpleie i Hallvaråsen og 
Strømsmarka på et samlet areal på 115 daa. 
Hallvaråsen er med det ferdigryddet i denne omgang. 
Ungskogpleien ble gjennomført av Nortømmer og 
Hammer skogtjenester.  
 
Vi fikk også avsluttet reklamasjonssak om 
gjennomført ungskogpleie i Haugamarka. Resterende 
areal som ikke var ryddet ble tatt sommeren 2024. 
 
 
 
 

VEGARBEID/VEGVEDLIKEHOLD 
Vi startet sommeren 2024 prosessen med bygging av 
Rundmyrvegen og Langmyråsvegen i Haugamarka. 
Anbudsdokumenter ble lagt ut på doffin og vi mottok 3 
tilbud. HS maskin og utemiljø ble valgt som leverandør 
på dette oppdraget. Bygging av Rundmyrvegen kom i 
gang før jul. Ferdigstillelse av vegen er satt til 20. 
september 2025.  
 
Det ble ikke gjennomført arbeid på de øvrige vegene i 
2024.   
 
 
HYTTER/SKOGSTUER 
Langmyrkoia på Bjørkstamnvollen i Åsen leies bort 
gratis til IL Aasguten for en periode på 20 år fra 1/6-
2018. IL Aasguten må selv utføre og bekoste 
nødvendig vedlikehold av bygningene i leieperioden og 
holde området Bjørkstamnvollen ryddig og rent.   
Den andre, Djupmyrkoia i Frol brukes kun i elgjakta. Det er ikke utført vedlikeholdsarbeid 
siste året på denne. 
 
 
 
 
 



 

JAKT 
Elgjakt 
Frol, hovedskogen, tellende elgjaktareal : 5491 da 
Jaktarealet er sammenslått med Frol Bygdealmenning og Nybrottsbrukene.  Av 10 tildelte dyr 
ble det skutt 10 dyr. Dette tilsvarer en kjøttvekt på totalt 1001 kg. 
Utbytte kr 73 015, dette utgjør kr. 13,29 pr da. 
 
2024 Kalv Fjordyr okse ku 
Opprinnelig tildeling 6 3 0 1 
Skutt 6 2 0 2 

 
2024 var første året i ny bestandsplanperiode. Etter en periode med høye tildelinger og til dels 
lave vekter ser en nå at trenden har snudd. Vektene på kalv har en svak økning. Tildelingen 
igjennom bestandsplanen er betydelig lavere enn i foregående bestandsplanperioder. Levanger 
kommuneskoger er imidlertid fortsatt bekymret for at elgstammen fortsatt er for høy med 
tanke på en sunn elgstamme og framtidsrettet skogstruktur. Kommuneskogens areal er av en 
slik sammensetning at vi burde hatt betydelig mer furu, men dette anses fortsatt som krevende 
med dagens elgstamme.  
Det ble i 2024 skutt en ku ut over tildelt kvote. Dette ble fulgt opp igjennom prissetting og vil 
følges opp videre gjennom kommende tildelinger.   
 
Strømmen og Vinan Jaktområde. Kommuneskogens tellende elgjaktareal: 3339 da.  Det ble 
for hele jaktområdet skutt 5 kalver, 2 fjordyr, 1 ku og 1 okse.  
 
I tillegg utbetales utbytte fra andre grunneierlag i Frol, samt fra Åsen Bygdealmenning.  
 
Hjortejakt 
Åsen: 
Det ble skutt 2 hjort i Strømmen og Vinan.  
Frol, Hovedskogen: 
Det ble skutt 3 hjort på vårt jaktfelt i 2024.  
Vi har de senere årene fått økt tildeling på hjort, noe som vi anser som nødvendig da vi ikke 
ønsker en raskt voksende hjortebestand.  
 
Rådyrjakt 
Rådyrjakta forvaltes etter bestandsplan og da tildeler valdene kvote selv i hht. denne planen. 
Det ble totalt solgt 14 rådyrkort på kommuneskogene. Inntektene av dette er 12 900 kr.  
 
Småviltjakt 
I Frol tilfaller 4 % av inntektene fra salg av felleskortet kommuneskogen. På grunn av svært 
lav bestand i 2023 ble jakta da avlyst. Allerede kjøpte kort ble da utvidet til å også gjelde 
2024. På grunn av dette ble det åpnet for få nye kortsalg i 2024 og utbytte av småviltjakta ble 
med det lav. Inntekt kommuneskogens andel av felleskortet 2024 kr. 1273.- inl. Mva. 
 
Totalt utbytte jakt kr. 96 814.  
 
Redegjørelse for likestilling 
Foretaket har ingen faste ansatte.  
 



 

Styret har vært sammensatt av 5 personer; 4 menn og 1 kvinne. 3 vararepresentanter; 2 menn 
og 1 kvinne. 
Det er ønskelig å øke kvinneandelen i styresammensetningen gjennom vedtektsfestet valg av 
styrerepresentanter i 2025.    
 
Redegjørelse for årsregnskapet 
Årsregnskapet for Levanger kommuneskoger KF viser et netto driftsresultat på 1 884 207 kr. 
Sett opp mot driften av foretaket, så er overskuddet svært stort. Det ekstraordinære 
overskuddet skyldes i all hovedsak at sparekonto i Åsen sparebank er avviklet og inntektsført 
i regnskapet for 2024. Innestående på konto ved avvikling var kr. 2 234 842 som overføres i 
sin helhet til disposisjonsfondet. 
Vi har i 2024 også hatt kostnader knyttet til bygging av skogsbilveg i Haugamarka på kr 
678 767. Vi har fått innvilget 65 % tilskudd, men det er ikke søkt om utbetaling av tilskudd til 
denne vegen i 2024.  
 
Den daglige driften om en ser bort fra overstående poster har gått bedre sammenlignet med 
tidligere år og skyldes i all hovedsak hogst i Hallvaråsen på et gunstig tidspunkt i forhold til 
tømmerpriser. Øvrige inntekter som jakt, jordleie og vegleie er som forventet og 
sammenlignbare med foregående år.  
 
Foretaket er oppført med en kortsiktig gjeld på 379 006 kr. Dette er kostnader som er ført på 
Levanger kommune sitt regnskap før opprettelsen av Levanger kommuneskoger KF og slik 
sett skal dekkes av Levanger kommuneskoger KF. 
 

 
 
Levanger 10. april 2025 
 
 
 
John Grønli                           Line Alfsen   Jan Rønning 
 
 
 
Bjørn Grenne        Frode Lund 
 
 
 
For skogbestyrelsen:                                                                            
 
Dag Okkenhaug Bævre         


